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Protokół Nr 25/17
z posiedzenia Komisji Finansów Rady Miejskiej w Słupsku,

które odbyło się w dniu 20 stycznia 2017 r.

1. Sprawy regulaminowe.

– stwierdzenie quorum

Przewodniczący Komisji Bogusław Dobkowski otworzył posiedzenie i stwierdził quorum – lista
obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

– przyjęcie porządku obrad
(Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu)
Przewodniczący Komisji Bogusław Dobkowski zapytał, czy ktoś ma wnioski od proponowanego
porządku obrad.
Nikt  wniosków  nie  zgłosił,  wobec  tego  Przewodniczący  Komisji  poddał  porządek  obrad  pod
głosowanie.

Komisja  Finansów  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie
(6 głosów za) przyjęła do realizacji n/w porządek obrad:
1.  Sprawy regulaminowe.
2.  Informacja  dotycząca  rewitalizacji  ulicy  Długiej  i  udziału  w  niej  Słupskiego  Towarzystwa

Budownictwa Społecznego.
3. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał.
4.  Sprawy bieżące.

Ad.pkt.2.  Informacja  dotycząca  rewitalizacji  ulicy  Długiej  i  udziału  w  niej  Słupskiego
Towarzystwa Budownictwa Społecznego.

Przed posiedzeniem członkowie Komisji otrzymali informację dotyczącą rewitalizacji ulicy Długiej
i udziału w niej Słupskiego  Towarzystwa Budownictwa Społecznego – pismo z 13 stycznia 2017 r.,
znak:  RGM-I-0012.1.2017  Prezydenta  Miasta  Słupska  stanowi  załącznik  Nr  3  do  niniejszego
protokołu.
Zastępca  Prezydenta  Miasta  Słupska  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka powiedziała  kilka  słów
wprowadzenia do tematu.
Dyrektor  Wydziału  Zarządzania  Funduszami  Justyna  Pluta przedstawiła  prezentację  koncepcji
przebudowy ulicy Długiej.
Prezes Słupskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Krzysztof Kido przedstawił informację
dotycząca  finansowania  i  budowy  przez  Słupskie  Towarzystwo  Budownictwa  Społecznego
budynków mieszkalnych przy ul. Długiej.
Dyrektor Wydziału Polityki Mieszkaniowej Teresa Dobak uzupełniła informację Prezesa STBS.
Kierownik  Referatu  Gospodarki  Mieszkaniowej  Agnieszka  Zwierz przedstawiła  informację
dotyczącą  planowanych  zamierzeń  w  zakresie  podłączenia  budynków  komunalnych  na  ulicy
Długiej do miejskiej sieci ciepłowniczej.

W dalszej dyskusji udział wzięli: radna Anna Rożek Z-ca Prezydenta Miasta Krystyna Danilecka-
Wojewódzka,  Przewodniczący Komisji Bogusław Dobkowski, radny Marcin Sałata, radny Robert
Kujawski, Skarbnik Miasta Artur Michałuszek.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się z informacją na temat 
rewitalizacji ulicy Długiej i udziału w niej Słupskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego
w drodze dyskusji, przez aklamację przyjęła ww. informację do wiadomości.
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Ad.pkt.3. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał.

(Projekty uchwał omawiane na posiedzeniu Komisji stanowią załączniki do Protokołu z sesji, która
odbędzie się 25 stycznia 2017 roku)

-  opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  kwoty  dotacji  na  2017  r.
przypadającej na jedną osobę będącą uczestnikiem lub pracownikiem Centrum Integracji
Społecznej w Słupsku (druk nr 35/1)

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Violetta Karwalska przedstawiła radnym projekt
uchwały wraz z uzasadnieniem.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie
(6 głosów za) zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

- opinia Komisji  dot. projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/347/12 Rady
Miejskiej  w Słupsku z dnia 27 czerwca 2012 r.  w sprawie ustalenia wysokości  opłat  za
świadczenia udzielane przez przedszkola, dla których organem prowadzącym jest Miasto
Słupsk.  (druk nr 35/2)

Zastępca Prezydenta Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka przedstawiła radnym projekt
uchwały wraz z uzasadnieniem.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania  jednogłośnie
(6 głosów za) zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

-  opinia Komisji  dot.  projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji  Statutowej
Rady Miejskiej w Słupsku. (druk nr 35/4)

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie
(6 głosów za) zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Słupska
na lata 2016-2022. (druk nr 35/5)

Pełnomocniczka Prezydenta Miasta Słupska ds. zrównoważonego rozwoju i zielonej modernizacji
Miasta Beata Maciejewska przedstawiła radnym projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

W  dalszej  dyskusji  udział  wzięli:  radna  Anna  Rożek,  Przewodniczący  Komisji  Bogusław
Dobkowski, Pełnomocniczka Prezydenta Miasta Słupska ds. zrównoważonego rozwoju i zielonej
modernizacji Miasta Beata Maciejewska.

Komisja  Finansów  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  drodze  dyskusji,  w  wyniku
głosowania jednogłośnie (6 głosów za) zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/380/16 Rady
Miejskiej  w  Słupsku  z  dnia  30  listopada  2016  r.  w  sprawie  ustalenia  strefy  płatnego
parkowania na terenie miasta Słupska oraz wysokości stawek opłat za postój i sposobu ich
pobierania  (druk nr 35/6)
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Zastępca Prezydenta Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka przedstawiła radnym projekt
uchwały wraz z uzasadnieniem.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie
(5 głosów za) zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.
- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Słupsku

Nr  XXXII/377/16  z  dnia  30  listopada  2016  r.  w  sprawie  stawek  podatku  od  środków
transportowych  (druk nr 35/7)

Skarbnik  Miasta  Słupska  Artur  Michałuszek  przedstawił  radnym  projekt  uchwały  wraz
z uzasadnieniem.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie
(5 głosów za) zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie ustanowienia roku 2017 rokiem Ludwika
Zamenhofa w Mieście Słupsku (druk nr 35/8)

Zastępca Prezydenta Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka przedstawiła radnym projekt
uchwały wraz z uzasadnieniem.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie
(6 głosów za) zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

-  opinia  Komisji  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  Słupska
na  2017 rok  (druk nr 35/9)

Skarbnik  Miasta  Słupska  Artur  Michałuszek  przedstawił  radnym  projekt  uchwały  wraz
z uzasadnieniem.

W dalszej  dyskusji  udział  wzięli:  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska,  radna
Bernadetta Lewicka,  Z-ca Prezydenta Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka,  Skarbnik Miasta
Artur Michałuszek, Przewodniczący Komisji Bogusław Dobkowski.

Komisja Finansów Rady Miejskiej  w Słupsku w drodze dyskusji,  w wyniku głosowania
jednogłośnie (6 głosów za) zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej
Miasta Słupska na lata 2017-2034. (druk nr 35/10)

Skarbnik  Miasta  Słupska  Artur  Michałuszek  przedstawił  radnym  projekt  uchwały  wraz
z uzasadnieniem.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie (6 głosów
za) zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

- opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia
odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia zapewniającym usługi opiekuńcze, specjalistyczne
usługi  opiekuńcze  w  zakresie  pielęgnacji  oraz  posiłki  z  miejscami  całodobowego
okresowego pobytu. (druk nr 35/11)
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Zastępca Prezydenta Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka przedstawiła radnym projekt
uchwały wraz z uzasadnieniem.
Dyrektor  Wydziału  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Violetta  Karwalska uzupełniła  uzasadnienie
podając koszty utrzymania przebywającego w ośrodku.

Komisja Finansów Rady Miejskiej  w Słupsku w drodze dyskusji,  w wyniku głosowania
jednogłośnie (6 głosów za) zaopiniowała ww. projekt uchwały pozytywnie.

Ad.pkt.4 Sprawy bieżące.

Przewodniczący  Komisji  Bogusław  Dobkowski  poddał  pod  głosowanie  Protokół  Nr  24/16
z posiedzenia Komisji, które odbyło się 23 grudnia 2016 r.

Komisja  Finansów w wyniku  głosowania  jednogłośnie  (5  głosów za)  przyjęła  Protokół
Nr 24/16 z posiedzenia Komisji, które odbyło się 23 grudnia 2016 r. 

Przewodniczący  Komisji  Bogusław  Dobkowski poinformował,  że  Zastępca  Prezydenta  Miasta
Marek Biernacki poprosił, aby Komisja wyraziła zgodę na przedstawienie prezentacji dotyczącej
budowy hali sportowej przy ul. Grunwaldzkiej.

Komisja Finansów w wyniku głosowania jednogłośnie (5 głosów za) uzupełniła porządek
obrad  o  punkt  dotyczący  przedstawienia  prezentacji  –  Budowa  hali  sportowej  przy
ul. Grunwaldzkiej w Słupsku.

Ad.pkt.5  Prezentacja  -  budowa  hali  widowiskowo-sportowej  przy  ul.  Grunwaldzkiej
w Słupsku.

Główny Specjalista ds. projektów strategicznych Marcin Bartha przedstawił prezentację dotyczącą
budowy hali sportowej przy ul. Grunwaldzkiej.

Na tym protokół zakończono.
Protokół sporządziła:

Bożena Dacko
Przewodniczący Komisji

  Bogusław Dobkowski


